
Mail udsendt til medlemmerne 28.07.2022 
 
Kære medlem af Grundejerforeningen Solbærvej. 
 
På generalforsamlingen blev der under eventelt drøftet affaldshåndtering. Vi har siden undersøgt sagen, og 
kan oplyse følgende: 

• Fra 1. januar 2023 indføres sortering i 9 fragmenter (læs selv mere herom på Forsyningens 
hjemmeside), og det betyder at vi får spand nr. 2. I vores sommerhusområde vil man fortsat køre 
med renovationsbiler af samme størrelse som nu, hvorfor vi blot skal holde vores veje farbare som 
nu.  

• På generalforsamlingsbeslutning blev det nævnt, at dersom etablering af molukker skulle blive 
aktuelt, så skulle spørgsmålet sendes i høring hos medlemmerne.  

• Bestyrelsens anbefaling vil helt klart være, at vi i Grundejerforeningen ikke tager skridt til at ændre 
noget ift. Forsyningens tiltag.  

Skulle der være nogen der ikke er enig i bestyrelsens anbefaling, hører jeg selvfølgelig gerne fra dig / jer. 
 
Fortsat god sommer.  
 
 
Med venlig hilsen 
Bestyrelsen Grundejerforeningen Solbærvej 
Bo Refer 
Formand 


